
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget  

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 687 af 12. juli 2022 (alm. del). Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra René Christensen (DF). 

 

 

Jeppe Bruus 

/ Kathrine Møller Lise 

  

12. juli 2022 
J.nr. 2022-5867 

Offentligt
SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 687

Skatteudvalget 2021-22



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 
Hvilke positive økonomiske effekter forventer ministeren, at det vil have for Danmark i 
forhold til grænsehandel, hvis der bliver indført en fødevaremoms på henholdsvis 15, 10 
og 7 pct.? 
 
 
 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da ministeriet afvikler sommerferie 

i juli måned. Et endeligt svar vil blive fremsendt hurtigst muligt efter sommerferien. 

 

 

 


